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ALV Taxandria Atletiek 14 maart 2024 
 
 
1. Opening van de voorzitter 
De voorzitter, Roel Bakker, opent de ledenvergadering om 20:00 uur en heet iedereen van harte 
welkom.  
 
2. Notulen ALV 30 maart 2023 
De notulen zijn bij de agenda van deze vergadering toegezonden.  
Correctie van Frans Couwenberg: de Vennenloop in 2022 was op 15 april i.p.v. 20 april. 
Met deze correctie worden akkoord bevonden.  
 
3. Secretarieel verslag 2022 
Het verslag is bij de agenda van de ALV verzonden. Roel geeft een korte toelichting over het 
secretarieel verslag en bedankt Linda voor het opstellen van dit verslag. 
Het overzicht van de ledenaantallen in de periode 2020 t/m 2023 wordt doorgenomen.  
Het aantal leden van baanatletiek jeugd loopt iets terug door de jaren heen. Het aantal bij de 
loopgroepen blijft nagenoeg gelijk en dit geldt ook voor sportief wandelen. Triathlon blijft de laatste 
jaren ook stabiel. Bij het krachthonk ziet men een toename van leden door het toevoegen van de 
leden van Bodyproject. Verder ziet men dat er in de laatste maanden ook weer een aantal nieuwe 
leden bij gekomen zijn.  
Aanvulling Joris Leermakers: In het overzicht lijkt het dat het aantal vrijwilligers gedaald is; dit is 
echter niet het geval omdat deze vrijwilligers (ouders van jeugdleden) lid zijn geworden. 
 
4. Wisseling en verlenging bestuurslid 

• Kandidaat nieuwe secretaris Linda van den Hout 
Linda van den Hout is al vanaf november 2023 actief in het bestuur van Taxandria. Ze is heel 
enthousiast gestart en bij deze vraagt het bestuur akkoord aan de leden voor haar aanstelling als 
secretaris. Alle leden gaan akkoord.  

• Verlenging termijn penningmeester Herald Verhagen 
Aan de leden wordt de herbenoeming van Herald Verhagen voor de komende 3 jaar voorgelegd. 
Alle leden zijn akkoord. 

• Overzicht bestuursleden en schema van aan- en aftreden  
Aftreden: Roel Bakker maart 2025, Linda van den Hout maart 2026 en Herald Verhagen maart 
2027. 
Elk bestuurslid heeft zijn specifieke aandachtsgebieden en commissies. 
Ondersteunende functies: 
Tot voor kort geleden was de functie van secretaris en webmaster een gecombineerde functie. 
Dit is met ingang van 2024 uit elkaar getrokken en vanaf 1-1-2024 vervult Joris Leermakers de 
functie van webmaster. 

• Vraag 
Gevraagd wordt wat Marcom betekent. Dit is de afkorting voor marketing en communicatie (PR, 
social media ed). 
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5. Beleidsplan 2024-2026 
De voorzitter presenteert het plan voor de komende jaren. Hij geeft aan dat hij trots is op deze 
vereniging. Er is ambitie, gezelligheid en er is ruimte voor iedereen. Aan leeftijdsgroepen van jong 
tot oud worden diverse disciplines aangeboden om sportief te bewegen in een heel mooie bosrijke 
omgeving. Het beleidsplan wordt a.h.v. de presentatie doorgelopen.  

• Vragen: 

• Jan de Jong zou graag zien dat er ambities zijn bij Taxandria om een stap te maken naar een iets 
minder ‘grijs’ ledenaantal. Het aantal leden dat aan de maandag- en woensdagavond deelneemt, 
is maar beperkt en het zou mooi zijn om dit aantal te vergroten, het liefst met wat ‘jonge’ leden, 
want aan het enthousiasme en het ambitieniveau van de trainers ligt het niet.  
Roel merkt op dat de bezetting op trainingsavonden altijd wisselend is, per seizoen en ook per 
avond. Hij zal dit eens met de coördinatoren en trainers bespreken of zij ideeën hebben om deze 
groep wat groter te maken.  
 

• Behoud atletiekbaan en sportcomplex 

• Herald Verhagen en Roel Bakker hebben een gesprek gehad met de wethouder sport, Dion 
Dankers en met de nieuwe beleidsadviseur sport, Wilbert van Keulen. De rugby vereniging wil 
graag naar dit terrein komen maar niet zeker is of dit financieel en qua samenwerking gaat 
passen. Zij hebben een plan ingediend bij de gemeente komen. Zij willen een apart clubgebouw, 
niet tezamen Taxandria. Het bestuur heeft een pakket van wensen en eisen voor onze vereniging 
bij de gemeente neergelegd.  
De atletiekbaan is net gekeurd. Het keuringsrapport is nog niet ontvangen. Mocht de baan 
(gehele toplaag) binnen afzienbare tijd vervangen moet gaan worden, dan ontstaat de situatie 
dat de kosten die hiermee gemoeid zijn en de meerkosten van het verplaatsen van de baan niet 
zo veel van elkaar verschillen. Dan zou de baan eventueel verplaatst kunnen worden richting 
Zwarte Wegje. Met die optie zou het terrein van 6 hectare opnieuw verdeeld kunnen worden. 
Dit hangt echter van meerdere factoren af, o.a. financiën, wensen en eisen van de rugby 
vereniging en van Taxandria. 
Daarnaast heeft men ook nog te maken met landelijk beleid waarbij bepaald is dat er vanaf 2026 
minder budget vanuit Den Haag naar de gemeentes komt. De gemeente zal daarom ook keuzes 
moeten maken waar het geld aan uitgegeven gaat worden. 

• Gevraagd wordt of de gemeente überhaupt wel een plan heeft voor de komende jaren voor dit 
gebied.  
Roel geeft aan, dat de wethouder een duidelijk plan heeft. Hij wil zowel Taxandria als de rugby 
op dit terrein hebben. Maar of het haalbaar is, is nog maar de vraag. De rugby wil nl een aparte 
kantine en kleedkamers, dus dan zou er toch gebouwd moeten worden. Daarnaast zouden er 
velden omgebouwd moeten worden naar rugby velden.  
Er is een onderzoek gedaan door een extern bureau op verzoek de gemeente. Taxandria heeft 
haar wensen en eisen ingediend en toegelicht. Maar wat de volgende stap wordt, is nog onzeker. 

• Is de rugby vereniging vergelijkbaar met Taxandria qua grootte? 
De rugby heeft momenteel 400 leden, maar ze hebben wel een ambitie om te groeien. Op zich 
kunnen ze op het terrein blijven, waar ze nu zitten, maar de wens van hen is 3 velden 
beschikbaar te hebben. Vanwege de schaduw en vochtigheid in de grond op hun huidige terrein 
zouden daar 2 velden van kunstgras moeten worden en dat is niet wenselijk voor rugby. 

• Hoe kan Taxandria ervoor zorgen dat haar belangen bij de gemeente op tafel blijven? 
Roel merkt op, dat Taxandria een huurcontract heeft voor dit gebouw en de gemeente kan dit 
niet opzeggen. Wij zitten hier fantastisch en hebben geen noodzaak om iets te doen. Het enige 
wat wij als vereniging kunnen doen, is ons regelmatig melden en het gesprek met de gemeente 
aan blijven gaan.  
Ook is het belangrijk om op social media te laten zien dat Taxandria een fantastische club is, dus 
zorgen voor zichtbaarheid en naamsbekendheid. Verder zijn we met scholen in gesprek om het 
terrein beschikbaar te stellen voor sportdag o.i.d. 

• In hoeverre speelt het beleid rondom Natura 2000 een rol voor Taxandria? 
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In het vorige plan, waarbij woningen voorzien waren, was dit wel een issue. Taxandria zit hier al 
80 jaar en heeft een gewoonte- en gebruiksrecht, dus voor Taxandria speelt dit geen rol. Als de 
gemeente een andere bestemming aan het terrein wil geven, dan heeft men wel met Natura 
2000 te maken. Er zijn echter nu geen actieve plannen om woningbouw te realiseren. Het terrein 
heeft nu als bestemming sport- en recreatieterrein en het is vastgelegd in een besluit van de 
gemeenteraad dat Taxandria op dit terrein mag blijven zitten. Verder heeft de gemeenteraad 
besloten dat wij op dit terrein mogen blijven. 

• Hoe zeker is het dat de gemeente gaat investeren in de atletiekbaan als de toplaag vervangen 
moet worden? 
Roel geeft aan, dat vervanging van de toplaag bij de gemeente in een meerjaren onderhoudsplan 
zit en is / wordt budgettair opgenomen. Deze baan ligt er nu 19 jaar en normaal gaat een baan 
15 tot 20 jaar mee. Vijf jaar geleden is de laklaag (coating) en de belijning opnieuw aangebracht. 
De toplaag zal een keer vervangen moeten worden. Als van de kwaliteit van de onderlaag 
(beton) niet goed meer is, dan zijn de kosten van renoveren van de bestaande baan ongeveer 
vergelijkbaar met het leggen van een nieuwe atletiekbaan. 
 

• In het beleidsplan is verder opgenomen, dat onderzoek gaat plaatsvinden naar toekomstige 
sport/recreatie mogelijkheden voor het sportpark. 
Roel verduidelijkt, dat alle mogelijkheden en ideeën voor dit terrein bekeken moeten worden. 
Mocht uiteindelijk de rugby vereniging niet op het sportpark komen, dan is het van belang om 
het terrein zo goed mogelijk te benutten. Misschien zijn er andere verenigingen, die ook van dit 
terrein gebruik willen gaan maken. 

• Gevraagd wordt wanneer het besluit over de rugby genomen wordt. 
Roel merkt op dat de gemeenteraad in mei 2023 een voorstel van B&W had moeten krijgen. De 
gemeente is nu ook bezig met het Staalbergven en dit is voor hen nu een belangrijkere kwestie. 
Er is nog geen datum bekend wanneer het voorstel door B&W aan de gemeenteraad wordt 
ingediend.  

 

• Stimuleren van deelname aan wedstrijden en evenementen 

• Erik Matla merkt op, dat deelname aan wedstrijden niet alleen voor de jeugd van belang is, maar 
ook mooie PR oplevert bij de volwassenen. Vorig jaar is een groot aantal leden naar de 
marathon Rotterdam is afgereisd. Hiervan heeft een mooi stukje in het krantje gestaan.  
De PR commissie pikt dit uitstekend op, aldus Herald, en de leden kunnen de PR commissie ook 
voeden met een mooi artikeltje. 
Voor de lokale politiek is het juist belangrijk dat er veel Taxandrianen meedoen met wedstrijden 
in regio 013, zoals de Vennenloop. 

 

• Clinics (initiatieven)  
In samenwerking met Greg van Hest wordt de mogelijkheid van een clinic op ons terrein voor de 
Tilburg Ten Miles onderzocht. Als dit doorgaat, wordt in de nieuwsbrief nog verder bekend 
gemaakt. 
Op verzoek van Susan die les geeft op het AZC hebben Peter Marcelissen en Hester Lingsma 
onlangs een clinic gegeven op het AZC voor de bewoners. Dit zal waarschijnlijk ook nog richting 
de Vennenloop gedaan worden. 

 

• Vragen 
o Wat zijn de Taxandria clubdagen?  

Roel merkt op dat dit initiatief nog niet concreet is uitgewerkt. De bedoeling is om de 
verbinding tussen diverse Taxandria sportafdelingen te optimaliseren.  
Jan memoreert dat er in het verleden een estafetteloop is gedaan met de jeugd. Dit was een 
goed initiatief dat bij dit item past.  
Roel geeft aan, dat dit initiatief op ons lijstje blijft staan en zodra er tijd voor is, wordt het 
opgepakt. 
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o Zijn de clubkampioenschappen al gepland voor dit jaar? 
Ja, deze zijn al gepland. De datum staat vermeld op de website van Taxandria. 

 
6. Financiën 

• Realisatie 2023 
Aan de hand van sheets licht de penningmeester, Herald Verhagen, de financiële kant van het 
afgelopen jaar toe.  

• Inkomsten 
o De inkomsten zijn gestegen door: 

- Een gestegen rente. 
- Er is veel tijd en arbeid gestopt in de algemene sponsoring, wat zich nu uitbetaald. De 

bordjes van de sponsoren hangen nu allemaal netjes aan de muur. 

• Uitgaven 
o Kosten materialen zijn veel lager dan het jaar ervoor en anders dan begroot. Reden hiervoor 

is dat er de laatste jaren meer geïnvesteerd is in het krachthonk. 
o Kosten opleiding is ook wat lager dan voorgaande jaren, omdat er minder trainers zijn 

opgeleid. 
o Kosten evenementen is hoger: Redenen:  

- Het boekhoudsysteem is vorig jaar geautomatiseerd.  
- Hogere uitgaven voor de bevrijdingsvuurestafette.  
- De kosten voor de vennenloop zijn iets anders geboekt. 

o Kosten kleding zijn beduidend hoger. Dit heeft met het inkoopbeleid te maken. Er is 
behoorlijk wat ingekocht, o.a. bij triathlon. Hier wordt nu al nauwkeuriger mee omgaan en 
de verwachting is dat deze post zich dit jaar recht trekt. 
- Er ligt nog wat bedrukte kleding bij de triathlon, omdat er iets te veel is ingekocht. 
- We hebben ook enige voorraad en doen niet alles op bestelling. Ieder nieuw lid krijgt bij 

de loopgroepen en jeugd een shirt en de triathlon een trisuit.  

• Balans 
o Gevraagd wordt of er een beleid zit op het spaartegoed. 

Herald geeft weer, dat de vereniging sowieso een jaar zonder inkomsten moet kunnen 
overbruggen. Daarnaast zou de gemeente op een bepaald moment kunnen vragen om als 
vereniging aan (het onderhoud van) de baan mee te betalen. Ook bestaat de mogelijkheid 
dat er in de toekomst een ander clubgebouw. 

o Eigenlijk zou de voorraad van de kleding op de balans moeten. 
Herald merkt op, dat hij deze post er een paar jaar geleden afgehaald heeft. Als hij de 
ontwikkelingen m.b.t. de kleding had gezien, dan had hij hier niet voor gekozen. De voorraad 
wordt nu echter goed gemonitord en men is exact op de hoogte van wat er nu ligt. De 
voorraad moet gezien worden als een stille reserve. 

o Op het terrein staat een garage vol met sportmaterialen. Wordt dit ook gezien als stille 
reserve? Herald merkt op, dat het grootste deel financieel waarschijnlijk al afgeschreven is. 
Het materiaal is niet te verzekeren, omdat uitgegaan wordt van de dagwaarde en dat is niet 
veel meer. Het is dan beter om voldoende geld te hebben om te herinvesteren. 

• Kascontrole 2023 
De kascontrole is uitgevoerd door Erik Matla, Joris Leermakers en Huib Nouwens (als reserve).  
De leden van de kascontrole geven aan dat de cijfers er goed uitzagen. Ze vonden het prettig dat 
de boekhouding nu gedigitaliseerd is. De grootboekrekeningen zijn wat meer op orde gebracht 
waardoor de evenementen inzichtelijker zijn. Er zijn geen bijzonderheden aangetroffen en de 
cijfers zijn in orde bevonden. 

• Decharge Bestuur 
De ALV verleent decharge aan het bestuur. 
De kascommissie, die de kascontrole voor volgend jaar zal doen, bestaat uit Huib Nouwens, 
Bram van Rijt, Vincent van den Elsen. 

• Begroting 2024 
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Inkomsten: geen bijzonderheden te vermelden. 
Uitgaven: de evenement kosten zijn wat hoger begroot i.v.m. het 80 jarig bestaan van de 
vereniging dit jaar.  
Clubkleding is wat lager gezet. 
V.w.b. de huurkosten wordt aangegeven dat Taxandria nog redelijk goed zit. De indexering voor 
dit jaar viel ook mee.  De huur voor het OZC (triathlon zwembad Den Donk) zit in deze 
huurkosten. Deze contributie is voor dit jaar iets verhoogd.  
Daar er geen vragen meer zijn, wordt de begroting vastgesteld. 
 

• Contributie voor 2024 
Het voorstel is om de contributie te verhogen.  Er vindt een indexering plaats van 1,047%. 
Contributie atletiek per kwartaal 2024: huidig is € 45 wordt € 47. 
Contributie triathlon per kwartaal 2024: huidig € 61 wordt € 64. 
De leden gaan hiermee akkoord. 

 
7. Baanatletiek Jeugd 
De focus in 2023 en 2024 lag volledig op de baanatletiek jeugd. We komen van code rood m.b.t. de 
trainers en gelukkig heeft men nu hulptroepen in de vorm van helpende ouders. Het blijft echter 
kwetsbaar, dus hierbij wordt de oproep gedaan aan alle leden om af en toe een helpende hand te 
bieden. 
Luc Spiegels geeft een toelichting a.h.v. sheets over de highlights en uitdagingen bij de jeugd. 
Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst en Taxandria heeft jeugdleden, maar het is geen 
vanzelfsprekendheid als we er niet samen de schouders onder zetten. We zijn dankbaar voor het feit 
dat veel ouders, leden van de loopgroepen en trainers hun steentje bijdragen om de jeugd te 
kunnen laten trainen. Het gaat nu veel beter, maar we zijn er nog lang niet als gekeken wordt naar 
de iets langere termijn. 
Vorig jaar is de jeugdcommissie in het leven geroepen, bestaande uit Hester Lingsma (coördinator 
pupillen), Marleen Koopman (wedstrijdcommissie) en Luc Spiegels (coördinator junioren). Het doel 
en de visie van jeugdatletiek wordt gedeeld. Daarnaast wordt het jaarplan toegelicht en het 
ambitieniveau van de jeugdatletiek wordt doorgenomen. Verwezen wordt naar de sheets. 

• Vraag  
Gevraagd wordt of de ouders van de jeugdleden ook in een gesprek of bijeenkomst gevraagd 
worden om de helpende hand te bieden. Luc geeft aan, dat er een informatieavond voor ouders 
geweest is en een aantal ouders hebben zich daarna aangemeld. Het begint langzaam op gang te 
komen, maar we hebben nog meer hulptrainers nodig. Het zou fijn zijn als dit ook uit de 
loopgroepen zou komen. Soms is een trainer al geholpen met het klaarzetten van de materialen 
e.d.  

• Ook de creativiteit van Marleen wordt benadrukt. Zij heeft met een aantal verenigingen in de 
omgeving overleg gehad en de competitie geregeld, omdat Taxandria zelf te weinig leden heeft 
in de diverse klassen om de competitie te regelen. 

• Het idee wordt geopperd om bij het AZC te vragen of er enthousiaste mensen tussen zitten die 
willen meehelpen. Er zit misschien iets minder continuïteit in, maar het kan altijd helpen.  

• Marleen is nog op zoek naar helpende handen die de jeugd kan brengen naar de athletics 
champs en ook voor de jeugdactiviteiten i.k.v. het 80-jarig bestaan. 

• De ALV spreekt haar respect uit voor de inzet van Luc, Marleen en Hester voor de jeugd. 
 
8. Rondvraag 

• Jan de Jong: Twee jaar geleden zijn we gestart met blokken van 10-12 wekelijkse trainingen om 
ergens naar toe te werken. Kan het voor de leden wat zichtbaarder gemaakt worden waar naar 
toe gewerkt wordt? 
Karin Ketelaars geeft aan, dat het komende trainingsschema toewerkt naar de Vennenloop. Dit 
staat op de website en wordt opgenomen in de nieuwsbrief.  
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• Eric van Vugt:  Er is nog plek bij de bevrijdingsvuur estafette. Er wordt vanuit Wageningen 
gestart en in een nachtloop naar Oisterwijk gelopen. Roel vat samen dat hier verschillende 
disciplines bij elkaar gebracht worden in één evenement. 

• Ad van de Wiel: Op 20 april a.s. is de Vennenloop en we zijn nog naarstig op zoek naar 
vrijwilligers. Maak het kenbaar aan Frans Couwenberg. 

 
9. Sluiting ALV 
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun grote betrokkenheid en aanwezigheid vanavond en 
sluit daarna de vergadering. 
 
10. Heel Taxandria Bakt met twee thema’s “80/tachtig en hartig” 
Dolf Pigmans verzorgt de prijsuitreiking van Heel Taxandria Bakt. Het zag er allemaal geweldig uit en 
de kwaliteit was zonder meer goed te noemen.  
Er waren 6 deelnemers en de volgende deelnemers zijn in de prijzen gevallen: 
Gedeelde 1e plaats: Annemiek Roemen met ham en kaasbrood en Britt de Roij met hartige cake. 
2e plaats: Elsbeth Oudega met flammkuchen. 
3e plaats: Christel van der Pol met de rode bietentaart 
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Bijlage 1 – Presentielijst ALV 14 maart 2024 
 
Aanwezig: 
Roel Bakker, Herald Verhagen, Linda van den Hout, Ad van de Wiel, Paul van der Schoot, Leonie 
Diepenhorst, Christel van der Pol, Wim Tobé, Erik Matla, Kees Goverde, Corne Klijn, Dolf Pigmans, 
Martine Versluis, Yvonne Hoekstra, Paul Hoekstra, Marleen Koopman, Luc Spiegels, Frans 
Couwenberg, Huub Berden, Henk Beke, Joris Leermakers, Jan de Jong, Arie Aarts, Frans Spaargaren, 
Annelot Vervaart, Ad van Berkel, Corine Joosten, Femke van Assouw, Bianca van de Bent, Harrie 
Robben, Saskia Lammerts van Buren, Frans Wentink, Natasja van den Broek, Yvonne van Haaren, 
Bart Kreeberg, Eric van Vugt, Joost Pijnappel, Petra Pijnappel, Vincent van den Elsen, Joep Liebregts, 
Huub Willaert, Willy van de Roer, Bram van Rijt, Nico de Bresser, Theo Koster, Joop Jabroer, 
Marileen Nieuwenhuizen, Joep van Gorp,  Karin van Gorp, Peter van Dijk, Karin Ketelaars, Els 
Snijders, Annemiek Roemen, Hanneke de Jong, Elsbeth Oudega, Pieter Hoogendam, Wendy 
Westerhof, Peter en Antonet van der Heijden, Kirsten Michels, Britt de Roij, Janneke Kraan, Dorith 
Koudenburg, Jan van Velthoven, Petra van der Schoot. 
 
Afgemeld: Martijn Hendriks, Hester Lingsma, Erwin van de Lisdonk, Marianne Brouwers 
 


